

"5 min to 12" Multiplayer mission

(French translation...see bottom)

Historic background (fiction)

South-eastern France, late April 1940. The Germans haven't yet invaded our country, but something is going on !

They have for the last week now, crossed our border several times in the air.

We have been mobilised since late autumn 1939 and have also been rebuilt our air defence along the Germany border.

We are unfortunately in lack of pilots and we know that we are quite outnumbered in troops, heavy equipment and fighter pilots.

But we have one thing they don't have : that's our spirit and our liberty !

Briefing

You and your friends are stationed at Juvaincourt base and you belong to one of those few fighter ace we have at this time in France.

At noon April 26th, you get the order to fly to the Alsace mountain area near the Germany border. Some radar reports say that the Germans are launching strikes against our few radar stations and border troops in the area.

Your orders are.....fight every attempt back !

Fighters in the mission

French Dewoitine 520 (see this site <http://perso.libertysurf.fr/larryone/>)

French Bloch 220 (see this site <http://perso.libertysurf.fr/larryone/>)

German Bf109e, Ju87a (all CFS stock)

GPS

Hit your shift 3.....Set it on # 39 Euitingen in Germany.

Try to be at least 2 players... think more fun with 3 to 4.

Have fun !

/ LEFFE

leif.mikkelsen@swipnet.se

”L'heure H moins 5 minutes” mission multiplayer

Fond historique (fiction)

Sud-est de la France, fin avril 1940. Les Allemands n'ont pas encore envahi notre pays, mais quelque chose se trame ! Durant les dernières semaines, ils ont violé notre espace aérien à plusieurs reprises. Nous n'avons été mobilisés qu'à la fin de l'automne 1939 et avons également reconstruit notre défense aérienne le long de la frontière avec l'Allemagne. Mais nous sommes malheureusement en manque de personnel naviguant et nous savons que nous sommes dépassés en nombre au niveau des troupes, du matériel lourd et des pilotes de chasse. Mais nous avons une chose qu'ils n'ont pas : c'est notre esprit et notre liberté !

Briefing

Vous et vos amis êtes postés à l'aérodrome de Juvaincourt et vous êtes l'un de ces quelques as que nous avons en ce moment en France. Le 26 avril à midi, vous recevez l'ordre de voler en direction de la région des montagnes d'Alsace près de la frontière allemande. Des rapports signalent que les Allemands lancent des offensives contre nos quelques stations radars et nos troupes frontalières dans cette zone. Vos ordres sont de repousser chaque offensive, coûte que coûte !

Appareils de la mission

Dewoitine 520 (voir le site <http://perso.libertysurf.fr/larryone/>)

Bloch 220 (voir le site <http://perso.libertysurf.fr/larryone/>)

Bf109e, Ju87a (tous stock de CFS)

GPS

Utilisez shift 3.....Réglez le sur # 39 Euitingen en Allemagne.

Il faut être au minimum 2 joueurs... mais ce sera certainement mieux avec 3 ou 4.

Bon vol !

/ LEFFE

leif.mikkelsen@swipnet.se